

Agenda of Miahona's Extraordinary General Assembly Meeting

جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة غير العادية

لشركة مياهنا

Voting on adding Article (Nine) to the Company's Articles of		التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (التاسعة) تتعلق بـ (بيع
Association, related to (Sale of Unpaid Shares (attached).	1	الأسهم الغير مستوفاة القيمة)، (مُرفق).
Voting on adding Article (Ten) to the Company's Articles of	2	التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (العاشرة) تتعلق بـ (إصدار
Association, related to (Issuance of Shares (attached).		الأسهم)، (مُرفق).
Voting on adding Article (Twelve) to the Company's Articles of		التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (الثانية عشر) تتعلق بـ
Association, related to (Treasury shares and employees' shares) (attached).	3	(أسهم الخزينة وأسهم الموظفين)، (مُرفق).
Voting on adding Article (Twenty-one) to the Company's	4	التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (الحادية والعشرون)
Articles of Association, related to (Governance of Board and Committee Remuneration) (attached).		تتعلق بـ (حوكمة مكافأة أعضاء المجلس واللجان)، (مُرفق).
Voting on adding Article (Twenty-four) to the Company's	5	التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (الرابعة والعشرون)
Articles of Association, related to (Board Meetings), (attached).		تتعلق بـ (اجتماعات مجلس الإدارة)، (مُرفق).
Voting on adding Article (Thirty-one) to the Company's		
Articles of Association, related to (Attendance of General	6	التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (واحد وثلاثون) تتعلق بـ
Assemblies), (attached).		(حضور الجمعيات)، (مُرفق).
Voting on adding Article (Thirty-two) to the Company's	7	التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (اثنان وثلاثون) تتعلق بـ
Articles of Association, related to (Powers of the Ordinary General Assembly), (attached).	7	(اختصاصات الجمعية العامة العادية)، (مُرفق).
Voting on adding Article (Thirty-three) to the Company's	_	التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (ثلاثة وثلاثون) تتعلق بـ
Articles of Association, related to (Powers of the Extraordinary General Assembly) (attached).	8	(اختصاصات الجمعية العامة غير العادية)، (مُرفق).
Voting on adding Article (Thirty-four) to the Company's		التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (أربعة وثلاثون) تتعلق بـ
Articles of Association, related to (Quorum for the Ordinary	9	
General Assembly Meeting), (attached).		(نصاب اجتماع الجمعية العامة العادية)، (مُرفق).
Voting on adding Article (Thirty-five) to the Company's Articles of Association, related to (Quorum for the	10	التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (خمسة وثلاثون) تتعلق ب
Extraordinary General Assembly Meeting), (attached).	10	(نصاب اجتماع الجمعية العامة غير العادية)، (مُرفق).
Voting on adding Article (Thirty-six) to the Company's		التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (ستة وثلاثون) تتعلق بـ
Articles of Association, related to (Voting and Assembly Resolutions)(attached).	11	(التصويت وقرارات الجمعيات)، (مُرفق).
Voting on adding Article (Thirty-seven) to the Company's		التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (سبعة وثلاثون) تتعلق بـ
Articles of Association, related to (Assembly Discussion	12	
),(attached).		(المناقشة في الجمعيات)، (مُرفق).
Voting on adding Article (Thirty-eight) to the Company's Articles of Association, related to (Chairing assemblies and	13	التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (ثمانية وثلاثون) تتعلق بـ
preparing minutes), (attached).	12	(رئاسة الجمعيات واعداد المحاضر)، (مُرفق).
Voting on amending the company's Articles of Association in		
accordance with the new companies' Articles of Association	14	التصويت على تعديل النظام الأساس للشركة بما يتوافق مع نظام الشركات الجديد
regulations and rearranging and renumbering the articles of the company's Articles of Association		وإعادة ترتيب مواد نظام الشركة الأساس وترقيمها
Voting on deleting Article (Twenty) of the Company's Articles		التصوبت على حذف المادة (عشرون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ
of Association, related to (Capital owner powers and	15	,
authorities), (attached).		(صلاحيات مالك رأس المال والسلطات)، (مُرفق).
Voting on deleting Article (Twenty-one) of the Company's		التصويت على حذف المادة (واحد وعشرون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ
Articles of Association, related to (Decisions of Owner of	16	(قرارات مالك رأس المال)، (مُرفق).
Capital), (attached).		



التصويت على حذف المادة (اثنان وعشرون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (تشكيل لجنة المراجعة)، واستبدالها بالمادة (سبعة وعشرون) (تشكيل لجان مجلس الإدارة) (مُرفق).	17	Voting on deleting Article (Twenty-two) of the Company's Articles of Association, And related to (Formation of Auditing Committee), replace with article (Twenty-seven) (Formation of Committees of the Board) (attached).
التصويت على حذف المادة (ثلاثة وعشرون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب (نصاب اجتماع لمراجعة)، واستبدالها بالمادة (سبعة وعشرون) (تشكيل لجان مجلس الإدارة) (مُرفق).	18	Voting on deleting Article (twenty-three) of the Company's Articles of Association, related to (Auditing Committee Meeting Quorum),And replace with article (Twenty-seven) (Formation of Committees of the Board) (attached).
التصويت على حذف المادة (أربعة وعشرون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (اختصاصات لجنة المراجعة)، واستبدالها بالمادة (سبعة وعشرون) (تشكيل لجان مجلس الإدارة) , (مُرفق).	19	Voting on deleting Article (Twenty-four) of the Company's Articles of Association, And related to (Auditing Committee Responsibilities), And replace with article (Twenty-seven) (Formation of Committees of the Board), (attached).
التصويت على حذف المادة (خمسة وعشرون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (تقارير لجنة المراجعة)، واستبدالها بالمادة (سبعة وعشرون) (تشكيل لجان مجلس الإدارة) , (مُرفق).	20	Voting on deleting Article (twenty-five) of the Company's Articles of Association, related to (Auditing Committee Reports), And replace with article (Twenty-seven) (Formation of Committees of the Board), (attached).
التصويت على حذف المادة (خمسة وثلاثون) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (النشر)، (مُرفق).	21	Voting on deleting Article (Thirty-five) of the Company's Articles of Association, related to (Publication), (attached).
التصويت على تفويض مجلس الإدارة بصلاحية الجمعية العامة العادية بالترخيص الوارد في الفقرة (١) من المادة السابعة والعشرون من نظام الشركات، وذلك لمدة عام من تاريخ موافقة الجمعية العامة أو حتى نهاية دورة مجلس الإدارة المفوض أيهما أسبق،	22	Voting on delegating the Ordinary General Assembly's authorization powers stipulated in Paragraph (1) of Article (27) of the Companies Law to the Board of Directors, for one year from the General Assembly approval date or until the end of the term of the delegated Board of Directors, whichever is earlier, pursuant to the conditions stipulated by the Implementing Regulations of Companies Law for Listed Joint Stock Companies.
التصويت على تفويض مجلس الإدارة بصلاحية الجمعية العامة العادية بالترخيص الوارد في الفقرة (٢) من المادة السابعة والعشرون من نظام الشركات، وذلك لمدة عام من تاريخ موافقة الجمعية العامة أو حتى نهاية دورة مجلس الإدارة المفوض أيهما أسبق،	23	Voting on delegating the Ordinary General Assembly's authorization powers stipulated in Paragraph (2) of Article (27) of the Companies Law to the Board of Directors, for one year from the General Assembly approval date or until the end of the term of the delegated Board of Directors, whichever is earlier, pursuant to the conditions stipulated by the Implementing Regulations of Companies Law for

Listed Joint Stock Companies.